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Vragen en opwaarderingen m.b.t. SB Voortgang MIRT-verkenning OV en Wonen en MIRT-onderzoek A12- 
zone in samenhang met Rijnenburg 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 

Volt 1 In de SB staat dat inwoners komende zomer in middels een enquête kunnen 
reflecteren op de onderzoeksresultaten van het MIRT-onderzoek. Waarom is voor 
deze vorm gekozen en niet bijvoorbeeld voor een dialoogsessie?    

We willen graag 
input ophalen bij 
een brede grote 
groep inwoners 
van de regio. 
Een enquête is 
in deze fase 
daarvoor het 
meest geschikte 
middel.  

 2 Waarom is er onderscheid gemaakt tussen stakeholders en inwoners, wat is 
hiervoor de onderbouwing? Zijn gezien waar het MIRT-onderzoek over gaat, 
inwoners ook niet gewoon volwaardige stakeholders?    

Onderscheid is 
gemaakt omdat 
inwoners en 
stakeholders 
verschillende 
doelgroepen 
zijn. Met de 
stakeholders 
worden de 
(particuliere) 
grondeigenaren 
bedoeld die 
gronden bezitten 
in de A12 zone 
en Rijnenburg. 

 3 Wordt er gekozen voor een open enquête die alle inwoners straks kunnen invullen 
of zal een representatieve groep inwoners worden benaderd voor hiervoor?   

Er wordt gebruik 
gemaakt van de 
bestaande 
bewonerspanels 
van de 
gemeenten 
Utrecht en 
Nieuwegein. 

 4 Op basis van welke criteria zullen straks inwoners benaderd worden voor de 
enquête? Is dat bijvoorbeeld op basis van afstand tot de A12-zone, of worden 
mogelijk toekomstige inwoners (huidige starters/woningzoekende) van de A12-
zone ook uitgenodigd? 

Zie antwoord 
vraag 3.  
De 
bewonerspanels 
bestaan uit grote 
groepen 
inwoners dwars 
door de 
gemeenten 
heen. Inwoners 
geven zich zelf 
op om deel te 
nemen aan een 
panel. Hierdoor 
worden niet 
alleen inwoners 
in het gebied 
maar ook 
gebruikers van 
het gebied en 
mogelijke 
toekomstige 
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bewoners 
benaderd. 

VVD  Opwaardeerverzoek: De timing t.o.v. de werksessie is wat ongelukkig, ik wil 

misschien opwaarderen op basis van wat we daar te weten komen, maar dat 

weten we pas 2 uur na de deadline. Het is wel enorm belangrijk, want we kunnen 

er vaak alleen indirect op sturen en het gaat om miljarden en de toekomstige 

ambities qua woningbouw. 

 

CDA  Opwaardeerverzoek: de MIRT focust op de OV ontsluiting van de stad Utrecht, de 
200 miljoen wordt daarvoor ingezet. Wat opvalt is dat de ontsluiting van 
middelgrote gemeenten ontbreekt in de verkenning, zoals Amersfoort, Veenendaal, 
Zeist, Woerden en Vijfheerenlanden, waar ook veel nieuwe woningen gebouwd 
gaan worden en eveneens grote uitdagingen te benoemen zijn op het gebied van 
ontsluiting en bereikbaarheid.  In en rond de stad Utrecht is sprake van plannen 
voor 40.000 nieuwe woningen, waarvoor 200 miljoen euro wordt uitgetrokken; in de 
hele provincie is sprake van 80.000 nieuwe woningen. We vragen daarom 
aandacht voor evenwichtiger verdeling van het OV en bijbehorende investeringen.  
Hierover gaan we graag in gesprek met gedeputeerde en andere opwaarderende 
partijen. Daarin betrekken we ook het ontbreken van aanpassingen t.b.v. de 
verkeersveiligheid, terwijl die de laatste jaren afneemt. 

 

 


